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استاندار آذربایجان شرقی در نشست با مجمع نمایندگان استان:

تعامل و همفکری مسئولان اجرایی و نمایندگان مجلس در مسیر توسعه استان ضروری است

استاندار آذربایجان شرقی در نخستین نشست مشترک با نمایندگان استان در مجلس شورای اسلامی، بر استفاده از

ظرفیت مجمع نمایندگان استان برای حل مسائل و مشکلات حوزههای مختلف تأکید کرد و تعامل و همفکری مسئولان

اجرایی و نمایندگان را برای تسریع در حرکت استان به سمت توسعه و پیشرفت ضروری دانست.

دکتر محمدرضا پورمحمدی در این نشست که با حضور نماینده ولی فقیه در آذربایجان شرقی، نمایندگان استان در مجلس شورای اسلامی و معاونان استاندار برگزار شد، به دو

مورد از مشکلات مهم و اساسی استان اشاره کرد که چاره اندیشی برای آنها می تواند راهگشای حل بسیاری از مسائل و مشکلات در حوزه های گوناگون باشد.

کاهش سهم استان از جمعیت کشور و حرکت جمعیت استان به سمت پیری، یکی از این مشکلات بود که به گفته استاندار آذربایجان شرقی، برآیند آن، کاهش نقش استان در

تولید ناخالص ملی، کاهش فعالیت های موثر بر فضای کسب وکار و افزایش نرخ بیکاری بوده است.

پورمحمدی با بیان اینکه آذربایجان شرقی از استان های مهاجرفرست کشور است، افزود: مهاجرت فزاینده نیروهای نخبه و موثر بر توسعه، یک مشکل جدی است که برای

جلوگیری از آن باید زمینه های اشتغال را در استان فراهم کنیم.

وی، عدم بهره گیری کامل از مزیت ها را دومین مشکل اساسی در روند توسعه استان ذکر کرد و گفت: متأسفانه بنا به دلایل مختلف، امروز بسیاری از مزیت های استان به عکس

خود بدل شده و با وجود زیرساخت های متعدد در حوزه های مختلف، بیشتر فعالیت ها به شکل سنتی انجام می شود.

پورمحمدی با بیان اینکه تبریز و آذربایجان شرقی در محور ترانزیتی سه کریدور مهم بین المللی قرار دارد، افزود: با وجود این مزیت، استان ما تقریبا در بن بست قرار گرفته و این

امر موجب شده است نتوانیم در مبادلات بین المللی به نحو شایسته ایفای نقش کنیم که لازم است برای اتصال محورهای ترانزیتی استان با کشورهای همسایه پیگیری شود.

وی افزود: در بخش معدن نیز استان آذربایجان شرقی ظرفیت های کم نظیری دارد، اما به دلیل اینکه صنایع پایین دستی ایجاد نشده ذخایر معدنی به صورت خام از استان خارج

شده و ارزش افزوده ای به دنبال ندارد.

پورمحمدی با اشاره به اینکه ایجاد صنایع پایین دستی در بخش معدن، هزاران فرصت شغلی ایجاد می کند، افزود: خوشبختانه در سال های گذشته اقدامات خوبی در این راستا

انجام شده و تنها در مجتمع مس سونگون بالغ بر 14 هزار میلیارد تومان سرمایه گذاری شده است.

نماینده ولی فقیه در آذربایجان شرقی هم در این جلسه همدلی و صمیمیت میان نمایندگان استان در مجلس شورای اسلامی را مایه امیدواری به حل مشکلات دانست و بر تعامل

مسئولان اجرایی و نمایندگان مجلس در این زمینه تأکید کرد.

حجت الاسلام دکتر سیدمحمدعلی آل هاشم همچنین پرداختن به مسائل اقتصادی و حل مشکلات معیشتی مردم را اولین انتظار مردم از مجلس یازدهم عنوان کرد و گفت:

مجلس باید با اقدامات کارشناسی، مشکلات اصلی مردم را شناسایی و برای حل آنها چاره اندیشی کند.

معاونان استاندار آذربایجان شرقی و رئیس سازمان برنامه و بودجه استان نیز در این جلسه گزارشی از آخرین وضعیت اقتصادی، عمرانی و بودجه ای استان ارائه کردند.

رحمتی، معاون هماهنگی امور عمرانی با ارائه گزارشی از مهم ترین پروژه های عمرانی استان، گفت: در حوزه راه سازی، 600 کیلومتر بزرگراه و آزادراه در استان در حال ساخت

است؛ در حوزه های دیگر نظیر حمل ونقل و آبرسانی نیز پروژه های بزرگی اجرا می شود که تسریع در اجرای برخی از آنها نیازمند پیگیری نمایندگان استان برای جذب یا افزایش

اعتبار است.

جهانگیری، معاون هماهنگی امور اقتصادی استاندار آذربایجان شرقی نیز رقم صادرات استان در سال گذشته را 3.2 میلیارد دلار اعلام کرد و با بیان اینکه در سال 98، بیش از

23هزار میلیارد ريال تسهیلات به واحدهای صنعتی و تولیدی استان پرداخت شد، گفت: با توجه به شرایط ناشی از تحریم ها و کرونا که از طرفی باعث کاهش قدرت خرید مردم و

از طرفی باعث مشکلاتی برای بخش تولید شده است، افزایش سهم استان از تسهیلات ضروری است و از نمایندگان انتظار داریم که برای رونق تولید داخلی و تأمین سرمایه در

گردش واحدهای تولیدی، پیگیری های لازم را در این خصوص انجام دهند.

نمایندگان استان در مجلس شورای اسلامی نیز در این جلسه به بیان دیدگاه های خود درخصوص مسائل مختلف استان و برخی از پروژه های مهم حوزه انتخابیه خود پرداختند.

یوسف داودی، نماینده مردم سراب و رئیس مجمع نمایندگان استان با بیان اینکه بزرگترین و شدیدترین تحریم های اقتصادی علیه کشورمان در جریان است، افزود: با توجه به

کاهش شدید فروش نفت، بودجه امسال، غیرنفتی ترین بودجه کشور در تاریخ انقلاب اسلامی است و در این شرایط همه مسئولان اجرایی و نمایندگان مجلس باید دست به

دست هم دهند و برای حل مشکلات تلاش کنند.

1 صفحه 1 | ITShams.ir - قدرت گرفته از پرتال شمس

https://www.ostan-as.ir/News/1829/


میرتاج الدینی، متفکرآزاد، منادی و علیرضابیگی، نمایندگان تبریز، اسکو و آذرشهر؛ دهقانی، نماینده ورزقان؛ راستی، نماینده شبستر؛ موسوی، نماینده ملکان؛ علیزاده، نماینده مراغه

و عجب شیر؛ اسماعیلی، نماینده میانه؛ محرم زاده، نماینده اهر و هریس؛ حاتمی، نماینده کلیبر، خداآفرین و هوراند؛ امینی، نماینده هشترود و چاراویماق و پاشایی، نماینده مرند و

جلفا در سخنان خود ضمن اعلام آمادگی برای تعامل با مدیریت اجرایی استان، پیشنهادهای خود را درخصوص حل مشکلات موجود در حوزه های مختلف استان نظیر صنعت و

تولید، صادرات و مراودات بین المللی، اشتغال، آسیب های اجتماعی و پروژه های عمرانی بیان کردند.
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